
ÚLTIMA PLANA 

Carnavals d 'Ulldecona 1995 
Dissabte, 11 de f ebrer 

A les 22'00 hores: Al Barrí CASTELL, "BALL DE 
MASCARES", arnb el Duet "MARAM'S". 

Divendres, 1 7 de f ebrer 
A les 22'30 hores: Arribada de S.M. CARNESTOLTES a 

Ja Plac,:a d'Espanya. Seguidament, Desfilada pels carrers, 
continuant la "festa" perla zona deis "pubs" i la Discoteca. 

Dissabte, 18 de f ebrer 
A les 17'30 hores: "la. GRAN DESFILADA DE 

COMPARSES" amb Música, Comparses, Mascares, i 
Carrosses. Com a final de la Desfilada, "BATALLA DE 
CONFETTI". 

Ales24'00h.: AIPavellóCobert, "BALLDECOMPARSES 
1 MASCARES" amb l'Orquestra "EUROPA" i el Grup de 
Rock "CULS CULTS". Preu: 500 ptes. 

Diumenge, 19 de febrer 
A les 12'00 hores: "DESFILADA INFANTIL" fins al 

Pavelló Cobert. Allí, actuació del Grup d'Animació "BARO". 
A les 17'30 h.: "2a. GRAN DESFILADA DE 

COMPARSES" arnb Música, Comparses, Mascares, i Ca
rrosses, fins al Pavelló Cobert. Allí, "BALL DE COMPAR
SES 1 MASCARES" arnb el Duo "BAILdNGO". Entrada 
gratui'ta. 

Comparses (per ordre a1rabetic): 

• "ELS CALCETERS" 
. ' I 

• "PENSAT 1 FET" 
• "MAI ESTEM D'ACORD" • "POSA TU EL NOM" 
• "ELS MARXOSETS" • "TOTIMÉS" 

17-22 octubre 1995: 5a. edició de la 
11 Fira de Sant Lluc d' Ulldecona 11 

La Fira d'Ulldecona ha editar en forma de postal el cartell 
anunciador de la 5a. edició de la FIRA DE SANT LLUC 
D'ULLDECONA que, enguany, es fara del l 7 al 22 d'octubre, un dia 
més que l'any passat. En són autors ABS d'Amposta i, sent original 
i atractiu, manté unes constants amb anys anteriors quant a la idea 
base i disseny. 

A finals de desembre es va celebrar l'Assemblea de la Fira en la 
que es van aprovar els compres i es van decidir les línies basiques de 
futur. Ara, properament, es fara una nova Assemblea pera renovar 
la Junta Directiva, aprovar el nou Pressupost i posar en marxa els 
preparatius de la Fira d'enguany que, en arribar a la seva 5a. edició, 
es vol que sigui una mica més important si cap. 

1 O objectors fan la Prestació Social 
a l 'Ajuntament d' Ulldecona 

Ambles dues darreres incorporac ions,ja són l O els jo ves Objectors 
de Consciencia que estan fent la Prestació Social Substitutoria a 
l'Ajuntament d'Ulldecona. Tots ells són fills de l poble que han triat 
- ll iurement- aquesta possibilitat, prevista a la Constitució, de fer un 
servei civil i a prop de casa. 

Les tasques són variades: molts d'ells van col.laborar al Pare 
Infanti l de Nada!. Pero després ho fan en ambits de protecció civil, 
medi ambient, esports, cultura, etc. I les tasques específiques són: 
bombers, prevenció de nit, escota, biblioteca, medi ambient... 

A més a més d 'aquests, uns altres 30 joves d'Ulldecona s'han 
declarar Objectors de Consciencia i esperen el moment adient pera 
fer la seva Prestació Social a l'Ajuntament d'Ulldecona. 
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ULLDECONL\ 
INfOQMATIU DE L'AJUNTAMENT 

El nou Institut 
1) Complexe educatiu. 
Fa ara 1 O anys es va aconseguir que el Col.legi Municipal de BUP i COU -constru'it durant l'alcaldia de Ramon Forcadell- passés 

a ser un Institut de Batxillerat depenent del Departarnent d'Ensenyarnent. Molts han estat els beneficis, econornics (d'estalvi, 
principalment) i socials (mi llora de l'ensenyament) que l'Institut ha reportat al nostre poble i, sobretot, als joves. 

Aquest Centre, pero, era insuficient. Per aixo, arnb rnolt de treball i insistencia, es va aconseguir l'inici de les obres del nou edifici 
i la rernodelació del vell, formantentre tot un Centre adaptat per aplicar la reforma educa ti va. Les obres ja es tan acabades. També s'estan 
fent aules de parvuls (P-3) que feien falta a les Escoles. 

Per aixo, coma Alcalde d'Ulldecona, he invitat al President de la Generalitat M.H. Sr. Jordi Pujol a inaugurar aquestes obres tan 
importants peral futur d'Ulldecona. 

2) Castell d'Ulldecona. 
Acabades les obres de la Torre quadrada del Castell -pagades pel Ministeri de Cultura-, han cornenc,:at ja les de restauració de 

l'Església i la Torre rodona -pagades per Política Territorial de la Generalitat- i es treballa pera la restauració de la resta. 
3) Barris: Llum a la Miliana i carrers a Valentins. 
Obtingudes subvencions importants de la Generalitat, es treballaarnb els vei'ns i les empreses per iniciar aviat les obres que mi lloraran 

sensiblement aquests dos Barris. 
4) Urbanització del Polígon industrial. 
Després d' insistir molt, l'INCASOL ha presentat un projecte de 15 milions per regar amb aigua depurada una zona verda al costat 

de !'autopista, al Polígon, com a promoció del mateix. 
5) Subvencions de la Unió Europea. 
A !'estar inclosos dintre de les zones 5b d'ajuts comunitaris, s'han confirmar unes subvencions de la Unió Europea peral Castell i 

la Casa de Colonies de !'Ermita de la Pietat. · ' 



Inforntació Municipal ______ _ 
Ple Extraordinari 

18 novernbre 1994 
ASSISTENTS: 
Alcalde: Jaume Antich. 
Regidors : Felipe Delgado, Angel Mil lán, M" Cinta Valls, Javier 

B lasco, Mari bel López, LI uc Raga, Agustí Verdiel 1, Xav ier Martínez, 
losep LI. Millán, i Celestí Hervas. 

Secretari (Acctal.): Josep M" Alzamora. 
lnassistents: loan R. Marco i Jerónimo Castel l. 
APROVACIÓ ACTA ANTERIOR. 
Per unanimitat s'aprova l'acta de la sessió anterior que ha estat 

entregada, previament, a cada Regidor. 
CURS DE DIBUIX 1 MODELATGE, 94/95. 
El Ple, per unanimitat, acorda organitzar un CURS SOBRE 

DIBUIX I MODELATGE, I LA PEDRA D'ULLDECONA, d'acord 
amb les dades que consten a l'Expedient, que ha estat fina111;:at per 
l'INEM i el Consell Comarcal del Montsia. 

EXPT. SUPLEMENTS NÚM. 12 PER MAJORS INGRES
SOS. 

El Ple per 1 O vots a favor (PSC, CiU i ERC) i 1 abstenció (CDS) 
acorda aprovar aquest Expedient de suplements núm. 12 al Pressupost 
de 1994 per majors ingressos i compl ir tota la resta de tramits legals. 

Celestí Hervas (CDS), manifesta que, ates el sistema de finan-
9ament, considera més adequat abstenir-se. 

Lluc Raga (CiU), manifesta que, malgrat estar d'acord, també 
caldria donar suporta d'alrres iniciatives, com el personal que forma 
el futbol local de base. 

Jaume Antich (PSC) contesta que de moltes formes l'Ajuntament 
dóna suport al futbol de base de la localitat; obrint-se, tor seguit, un 
debat que conclou acordant que, pel que fa a les subvencions a 
entitats, hi ha comissions on es pot tractar aquesta qüestió. 

Cornissió de Govern 

5 desernbre 1994 
J. Antich, F. Delgado, A. Millán, C. Val Is, J. Blasco. 

LLICENCIES D'OBERTURA D'EST ABLIMENT 
S'atorguen les següents Llicencies d'obertura: 
- Ex. 11 /94, UNIÓ ÓPTICA ULLDECONA, Óptica, C/ Major, 

núm. 144. 
- Ex. 5/94, TAPISSATS QUERALT, Entapissats, Pda. Plans 

Castel lets. 
S'informen les següents Llicencies d'obertura: 
- Ex. 10/94, PIO PUIG, Fannacia, C/ Sant Lluc, núm. 34. 
- Ex. 6/94, BAR FAV ARO-PORTILLA, Bar musical , C/ Guifré, 

núm. 4. 
CONCESSIONS FUNERARIES 

S'adjudiquen drets sobre els nínxols seglients: 
- Ex. 10/94, RA YMOND-CI-IARLES DISS. núm. 32-A 

d 'Ulldecona. 
S'autoritza al traspas deis drets deis nínxols segiients: 
- Ex. 36/94, MONTSERRAT ROIG, núm. 326-A d'Ulldecona. 
- Ex. 37/94, ESTER CALLARISA, núm. 15-A d'Ulldecona. 
- Ex. 38/94, MARIA QUEROL, núm. 118-A d'U lldecona. 
S'accepta la renúncia a la concessió funeraria següent: 
- Ex. 8/94, MARIA MARTORELL, Panteó núm. 19 d'Ulldecona. 

LLICENCIES URBANÍSTIQUES 
S'atorguen les segiients Llicenc ies d'obres: 
- Ex. 265/94, JUAN J. SANCHO, bassa, Poi. 55, Par. 75. 
- Ex. 284/94, CARLOS AIXALA,obra menor, C/Major, núm. 67. 
- Ex. 286/94, JESÚS EGUREN, obra menor, C/ Major, núm. 127. 
- Ex. 287/94, LEONOR PALAU, obra menor, C/ Immaculada, 

núm. 23 (St. JOAN). 
- Ex. 288/94, VICENTE GARRIT, obra menor, C/ Sta. Barbara, 

núm. 6. 
- Ex. 290/94, PIEDAD SIMÓ, rehabilitació local , C/ St. Vicent, 

núm. 9. 
- Ex. 292/94, JORDI TAL, rehabi litació hab., Poi. 36, Par. 9. 
- Ex. 295/94, JOSEFA M. CARAPUIG, obra menor, C/ Murada 

de Baix, núm. 73. 
- Ex. 296/94, CONSUELO QUEROL, arranjar baleó, C/ Major, 

núm. 66. 
- Ex. 298/94, MIGUEL VlLADOT, obra menor, C/ Murada de 

Baix, núm. 41. 
S'aproven les llicenc ies d'ocupació de la via pública: 
- Ex. 289/94, VICENTE GARRlT, 5 dies x 15 1w, C! Sta. Barbara, 

núm. 6. 
- Ex. 291/94, PIEDAD SIMÓ, 1 Odies x 5 m', C/ St. Vicent, núm. 

9. 
- Ex. 297/94, CONSUELO QUEROL, 5 d ies x 10 m., C/ Major, 

núm. 66. 
- Ex. 298/94, MIGUEL VfLADOT, 10 d ies x IO m•, Murada de 

Baix, 4 1. 
- Ex. 307 /93, RlT A SOLER, 30 di es x 20 m>. C/ St. Lluc, núm. 34. 

APROVACIÓ DE DESPESES 
S'aproven les propostes de despesa presentades. 

CERTIFICACIÓ la. "MONUMENT ESCULTÓRIC 
AL BARRI CASTELL" 

S'aprova la certificació 1 a. i única, feta per l'Arquitecte Municipal 
del "monument escultoric al Barri Castell" per un import de 705.655 
ptes. 
PADRONS FISCALS DE L'EXERCICI 1994 

S'aprova l'anul.lació del Padró fisca l de l'Impostde Béns lmmobles 
(Rústega) i tornar els diners als contribuients. 
DEVOLUCIÓ FIAN(:A DE L'OBRA 
DEL "CAMÍ DE LES CANALS" 

S'aprova l'expedienttramitat peradevolucióde la fian9aa LUBASA 
per un import de J 21.489 ples. 
V PARC INFANTIL DE NADAL, PETICIÓ SUBVENCIÓ 

S'acorda demanar al Departament d'Agricultura una subvenció 
per un import de 292.500 ptes. per al seu taller al Pare de Nadal 
d'Ulldecona. 

Ple Ordinari 

5 desernbre 1994 
ASSISTENTS: 
Alcalde: Jaume Antich. 
Regidors: Felipe Delgado, Angel Millán, Mª Cinta Valls, Javier 

Blasco, Maribel López, Lluc Raga, Agustí Verdiell, loan R. Marco, 
losep LI. Millan i Celestí Hervas. 

Secretari (Acctal.): losep Mª Alzamora. 
lnassistents: Xavier Martínez (excusat) i Jerónimo Castell. 

APROV ACIÓ ACTA ANTERIOR 
Per unanimitat s'aprova l'acta de la sessió anterior que ha estat 

lliurada, previament, a cada Regidor. 

RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA 
Per unanimitat. el Ple dóna la seva confom1itat a les resolucions 

indicades, quedant-ne assabentat. 

INFORMACIÓ EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST 1994 
Els Regidors en queden assabentats, presrant la seva conformitat. 

CONTRACTESERVEIARRENDAMENT 
BAR TEATRE MUNICIPAL-ORFEÓ 

Es dóna compte del dictamen de la Comissió de Governació de 5-
12-1994, acceptant les propostes formulades per l'acljudicataria del 
bar empla9at a l'edifici del Teatre Municipal-Orfeó. 

CARRER BARCELONA, la. FASE: 
EXECUCIÓ PER ADMLNISTRACIÓ 

El Ple per unanimitat acorda executar per administració, l'obra 
d'URBANITZACIÓ DEL CARRER BARCELONA; la. FASE, 
amb l'import d'execució que figura a l'Expedient. 

CERTIFICACIÓ NÚM. 6 I ÚLTIMA, 
DE "RESTAURACIÓ DE LA TORRE DEL CASTELL" 

El Ple per unanimitat aprova la certificació núm. 6 i últ ima de la 
"restauració de la Torre Palau del Castell d'Ulldecona", feta pel 
Director de les obres, lordi Segura, per un import de 657.307 pts. 

EXEMPCIÓ FISCAL 
El Ple per unanimitat acorda redactar el conveni previst en 

l'Ordenan9a fiscal, reguladora del preu públic per utilització de loca Is 
municipals, perquees reguli ambel PatronatdeLaPassiód'Ulldecona 
el regim d'utilització del Teatre Municipal. 

MOCIÓ D'ERC SOBRE EL SERVEI MILITAR 
losep L1. Millan (ERC) llegeix la Moció que diu: "L'actitud 

pacifista del poble catala va quedar especialment explícita en la seva 
decisió contraria a la integració a l'OTAN. 

Aquest refús no va suposar exclusivament una actitud davant Ja 
política de blocs militars. Va suposar fonamentalment un ciar 
posicionamenta favor de la pau, la distensió i contra J'armamentisme. 
Aquestes actituds no es poden desvincular del refús que el poble 
catala, i fonamentalment e ls j oves, manifesten davant del servei 
militar obligatori. 

Els Ajuntaments no poden romandre passius davant l'anomenada 
cultura de la pau que dia rere dia va penetran! en els nostres joves. 

Per tot aixo, ERC considera que les institucions civi ls, han de ser 
el canal pacífic i democraticdels desitjos deis ciutadans, desvinculant
se de les tasques d'allistament, secció de lleves, etc. 

La defensa pacífica de les opinions personals o col.lectives, com 
és l'oposició al compliment del servei militar, no ha de ser contestar 
amb l'aplicaciócle mesures punitives, bésiguin di rectes o béencobertes 
en forma de prestacions substitutories que reprodueixen esquemes 
bel.licistes, a més de suposar la utilització fraudulenta de mil d'obra 
gratu"ita i a l'ensems contraria a recents sentencies del Tribunal 
Constitucional al respecte. 

És per aquest motiu que ERC presenta al Ple d'aquest Ajuntament 
les següents propostes pera la seva aprovació: 

! .-Declara a Ulldecona com municipi antimilitarista i no violent. 
En conseqüencia. 

a) Suprimeix la secció municipal de quintes, no realitzant l'ajun
tament cap ti pus d'activi~at d'allistament, notificacions de prorrogues 
o excedencies, o qualsevol altre tipus d'activitat relacionada. 

b) No es fara cap ti pus d'invitació a les institucions militars a actes 
que organitzi l'Ajuntament, ni cap representant d'aquest acudira com 
a tal a cap tipus d'activitat que desenvolupi les institucions militars. 

e) Indicara als responsables deis centres escolars depenents de 
l'Ajuntament la inconveniencia d'acceptar invitacions provinents de 
les formes Armades que impliquin que els nens es familiaritzin amb 
l'ús d'armament. 

d) Prohibició de realitzar di ns el terme municipal qualsevol ace o 
parada militar. 

e) L'Ajuntament oferira als centres educatius del municipi asses
sorament i ajuts per a la celebració d'actes (conferenc ies, etc.) sobre 
e ls temes relacionats amb l'oposició al servei militar. 

2.-Creació d'una oficina d'i n formació sobre objecció de consciencia 
i insubmissió. 

3.- Realització ele campanyes actives explicant que és l'objecció 
de consciencia i la insubmissió adre9ades a centres educatius, asso
ciacions, entitats ciutadanes, etc.; organització de campanyes espe
cífiques davant el sorteig de joves, objecció fi scal, etc. 

4.- Aquest Ajuntament no afavorira ni permetra la reali tzació de 
la Prestació Social Substitutoria (P.S.S.) establerta en la Llei 48/84. 

5.- Aquest Ajuntament prestara assessorament jurídic per a la 
defensa deis objectors insubmisos i tots aquel ls que en resultin 
represal iats. 

6.- No s'exigira, en les contractacions que l'Ajuntament o els seus 

organismes depenents realitzin, ha ver complert el servei militar ni la 
P.S.S., com condició de poder ser candidat a aquestes. 

7 .- Compartint recents sentencies del Tribunal Constitucional, 
aquest Ajuntamentconsidera que l'actual Llei Reguladora de l'Objecció 
de Consciencia i la Prestació Social Substitutoria no respecta el dret 
a la llibertat ideologica, viola el dret a la igualtat deis ciutadans i 
discrimina a l'objector, perla quaJ cosa, sol.licita al Govern de l'Estat 
Espanyol la derogació d'aquesta llei". 

Sotmesa a votació, és rebutjada per 9 vots en contra (PSC i CiU), 
1 a favor (ERC) i 1 abstenció (CDS). 

Lluc Raga (CiU), d iu: "La Moció que presenta el Grup d'ERC, 
referent al servei militar, ens sembla oportunista, ja que estema les 
portes de les eleccions municipals; a la vegada que, ens sembla 
també, incongruent i demagogica. 

ERCesta en contra del servei militar i de que l'Ajuntament reali tzi 
cap tipus d'activitat d'allistament, notificacions de prorrogues, 
excedencies i qualsevol altra relacionada amb aquest servei. Esta en 
contra, també, de la prestació social substitutoria i defensa a ultran9a 
la insubmissió. 

Nosaltres pensem que l'Ajuntament esta donant un servei a tots els 
joves que volen fer el servei militar, així com als que volen realitzar 
la prestació social substitutoria, aquests, en molts casos, sense haver 
d'anar-se'n d'Ulldecona. 1, aixo, l'Ajuntament ho hauria de fer encara 
que només fóra per un sol jove. 

El representan! d'ERC ha de tenir present que no tots volen ser 
insubmisos ni objectors, i CiU esta a favor de respectar la forma de 
pensar de tothom". 

Jaume Antich (PSC), diu: "El Grup Municipal Socialista est ima la 
pau tant, almenys, com qualsevol altre Grup municipal. Pero li 
sembla que fer algunes de les coses que es proposen a la Moció 
d'ERC, no ajudaria gens als joves d'Ulldecona i els seus Barris, ni als 
que - lliurement- decideixin fer el servei militar, ni als que -també 
lliurement- decideixin fer-se objectors i fer la prestació social 
substitutoria. Per aquests motius no li donem suport". 

MOCIÓ D'ERC SOBRE UNA FUNDACIÓ DE SUPORT 
A L'ACTIVITAT UNIVERSITARIA 

Josep LI. Millan (ERC) llegeix la Moció que diu: "La nostra 
societatesta vivinten els diferents tell"enys, social, cullural, industrial 
i tecnologic, canvis mol! importants que assenyalen cap on anira 
orientada la nova societat, canvis que són un punt de referencia 
obligat a l'hora de fer valoracions i propostes polítiques. 
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INFORMACIO MUNICIPAL 

Des d'un punt de posicionament progress ista caldra garanti r que 
aquesta nova orientació social no accentue les d iscriminacions i 
provoque més marginació, i si bé és cert que des dei s Ajuntaments no 
es pot intervenir gaire e n tot aquest procés, com a institucions 
públiques que són, han de ser sensibles als esdeveniments socials, i 
per tant obligats a actuar en la mesura de les seves possibilitats. 

ELGRUPMUNICIPAL D'ERC, FENTLES SEGÜENTS CONSI
DERACIONS: 

1. Que hi ha d ificultats en l'actualitat perque els ciutadans i 
c iutadanes del nostre municipi pugue n fer estudis universitaris (de 
tipus economic de transpon, de compaginar treball i estudi , etc .). 

2. Que a U lldecona hi ha una gran quanti tatde j oves estudiants que 
es traben amb aquests problemes,joves queesdevindran els promotors 
del nostre municipi en les diferents acti vitats. 

3. Que aquests estudiants són un potencial molt importan! que cal 
estimular i motivar, perque j a ara, puguem esdevenirnuclis generadors 
d'estudis i propostes. l perque al mateix temps es cree el context 
associatiu capa~ de generar debat i estat d'opinió, etc. sobre temes 
d'actual itat loca l i general. 

PROPOSEM PER TANT AL PLE DE L'AJUNT AMENTD'ULL
DECONA L'ADOPCIÓ DELS SEGÜENTS ACORDS: 

1. Crear una Fundació Públ ica que promocione l'activitat economica 
de tipus universitari, amb participació d'aquells universitaris que 
voluntariament ho vulguen, així com també de tates aque lles ins
titucions públiques i privades que es caracteritzen pel seu interes 
social (Caixes, Assoc iacions Culturals, etc.) i economic (Associacions 
d'Empresaris, Institucions Economiques, etc.). 

2. Encarregar la Comissió Informativa de Cultura de l'elaboració 
d'una proposta d 'Estatuts, de declaració objectius i de reglament 
intern a fi de defi nir les finali tats concretes de l'esmentada Fundació. 

3 . Promoure l'activitat de la Fundació mitjan~ant una dotació 
pressupostaria contemplada cada any en els pressupostos municipals". 

Després d'un ampli debat entre tots els Grups, Josep LI. Mi llan 
propasa la retirada d'aquesta Moció de l'ordre del d ía, atesa la pre
d isposic ió de tots d'estudiar el contingut de la mateixa, aprovant-ho 
així e l Ple per unanimitat. 

MOCIÓ D'ERC SOBRE L 'ESTALVI ENERGETIC 
Josep LI. Millan (ERC) llegeix la Moció que d iu: "El Grup Mu

nicipal d'ERC, consc ient de la problematica mediambiental que 
afecta la societat en general, i a la nostra població e n molts de casos 
concrets, propasa a l'Ajuntament d'Ulldecona l'aprovació i aplicació 
d'un seguit de mesures destinades a estalviar e nergía, i per tant, que 
facen possible el no dependre d'una manera tan directa deis models 
energetics actuals. En aquest mateix context, també volem contribuir 
a difondre i impulsar l'ús de les energies renovables. 

Considerem que és hora de que l'Ajuntament d'Ulldecona face un 
pas cap endavanten el compromís cap als nostres ciutadans de dura 
terme una política energetica basada en l'estalvi i !'efic ienc ia, e ls dos 
pilars per aconseguir cada vegada una menor dependencia de les 
fonts d'energia convencionals, i per tant, de l'energia nuc lear. 

Mesures que es proposen 
l. Urbanisme 
1. 1 Modificació de la norniativa de concessió de !l icenc ies d'edi

ficació incorporant els elements que garanteixen bon a'illament, bona 
orientació i qualitat deis materials, a fi de recluir al maxim les 
necess itats de calefacc ió i refrigeració deis eclificis. 

1.2 Prohibició de les calefaccions centrals amb energia electrica 
en edificis públics. 

1.3 Informació a les empreses constructores, als arqu itectes i 
enginyers que treballen en e l munic ipi, i als ciutadans en genera l 
sobre els rendiments de les energies renovades i sobre !'oferta tec
nologica ex istent al mercat per tal d'incorporar-les a les noves 
construccions. 

2. EDIFICIS MUNICIPALS 
2. 1 Revisió de les instal.lacions e lectriques deis edificis públics a 

fi d'optimitzar e l consum energetic, i aplicació de programes 
d'efic iencia energetica. 

2.2 Procurar l'aplicació ele s istemes d'energia so lar en edificis 
públics de nova construcció, i progressivament en e ls j a existents. 

3. ENLLUMENAT PÚBLIC 
3.1 Substitució progress iva de les bombetes ordinaries per altres 

ele més gran eficiencia energetica. 
2.2 Procurar l'aplicació ele s istemes d'energia so lar en edific is 

públics de nova construcció, i progressivament en els ja ex istents. 
4. INDÚSTRIA 
4.1 Oferir sol públic i facil itar en e l municipi la instal.lació cl'em

preses que fabriquen tecnologia per a la util ització d'energies re
novables. 

4.2 Difusió entre les empreses loca Is i elscomen;os, de is avantatges 
que suposa l'ús de materials rec iclats. 

S. FISCALIT AT 
5.1 Reducciódel 20 per centdels impostossobreels béns immobles 

pera les vi vendes amb energía so lar. 
5.2 Reducció del 20 per cent deis impostas sobre activitats 

economiques per les empreses que uti litzen energies renovables o 
cogenerac ió. 

6. MITJANS DE TRANSPORT 
6. 1 Afavorir amb mesures concretes la utilització de la bicicleta 

com a mitj a de circulació més habitual per la població. 
6.2 Afavorir la creació d 'un bon servei públic de transpon entre 

Ulldecona i els seus barris, amb la finali tat de reduir al maxim la 
uti lització del vehicle propi. 

7. RESIDUS URBANS 
7 .1 Reco ll ida selectiva d'escombraries: materia organica, paper i 

cartró, vidre, plastics, metalls, piles, etc. informant clegudament als 
ciutaclans. 

7 .2 Promoció d'entitats supramunicipals perdesenvol upar aquestes 
i altres iniciatives en la recollida selectiva de les escombraries i el 
reciclatge. 

7.3 Campanyad'infomiació sobreelsdesavantatges i inconvenients 
de la utilització abusiva d'envasos i similars. 

8. RECURSOS ENERGETICS LOCALS 
8. 1 Creació de parcseolicsen aquells empla~aments que reuneixen 

les condicions adequades. 
8.2 Estudi i aprofitament d'aque lls recursos energetics locals 

ex istents o factibles. 
9. ÚS DE PAPER RECICLAT 
9. 1 Establir l'ús de paper recicla ten tots e ls documents produ'its per 

l'administrac ió municipal, i promoure aquest ús en al tres dependencies 
públiques, així comen empreses i comer~os mitjan~antuna campan ya 
in forma ti va. 

10. INCORPORACIÓ D'ALTRES MESURES 
10.1 lncorporació d'altres mesures d'estalvi energetic, així com 

d'aplicació d 'energies renovables, segons els aven~os tecnologics i la 
poss ibilitat material de posar-les en practica. 

Aix í mateix, proposem que, s i és aprovada, aquesta moció sigue 
enviada a la Federació de Municipis de Catalunya i a l'Associació de 
Municipis, pera la seua difusió". 

Sotmesa la proposta a votació es rebu tja per 9 vots en contra (PSC 
i CiU), 1 a favor (ERC) i 1 abstenc ió (CDS). 

Celestí Hervas (CDS) diu que, en lín ies generals, est11 d'acord amb 
la Moció. No obstant, ates el difícil acompliment que preveu pera les 
mesures proposades, considera més convenient abstenir-se. 

Lluc Raga (CiU) manifesta que es tan a favor de l'estal vi energetic. 
Cal, pero, estudiar la proposta fo rmulada en la comissió que 
correspongui. Finalment, puntualitza el difícil acompliment que 
preveu per a moltes de les propostes formulades en la Moc ió. 

Jaume Antich (PSC) d iu: "El Grup M unic ipal Socialista, estant 
d'acord amb alguns deis principis proposats en aquesta Moció d'ERC 
i desitjant que. tant debo. es pugu in posar en marxa algun dia. avui 
per avui estima que: 

- alguns ja es fan actualment. 
- altres encaririen i d ificultarie n la construcció de vivendes so-

cials. 

- altres semblen poc reflexionades i destinacles a municipis molt 
més grans que Ullclecona o fins i tot que Entitats comarcals. 

Per aquests motius no li donem suport". 

MODIFICA CIÓ CONTRACTE RECOLLIDA 
D'ESCOMBRARIES 1 NETEJA VIARIA, 94/98 

El Ple per unanimitat aprova la modificació del contracte atorgat 
pel Ple amb data 4-07-1994, de PRESTACIÓ SERYEI DE 
RECOLLIDA D'ESCOMBRARIES 1 NETEJA VIÁ.RIA, 1994-
1998, de conformitat amb la proposta formulada per !'empresa 
adjudicataria F.C.C. S.A., i donada la posada en funcionament del 
nou Abocador comarcal d'escombraries situat a Mas de Barberans. 

TITULARITAT DE BÉNS IMMOBLES 
El Ple per unanimitat acorcla acceptar el reconeixement ele la 

titularitat ele la Sra. Alomar Ribera del ple domini de la finca núm. 
5.594 de l Registre de la Propietat d'Amposta. 

DELEGACIÓ COMPETENCIES PERA GESTIÓ 
SERVEI DEPURADORA AIGÜES RESIDUALS 

Es dóna compte de l'escrit de l Consell Comarcal del Montsia, 
relatiu a l'acceptaciódecompetencies delegacles per l'Ajuntament per 
a la gestió de l'estació depuradora d'aigües residuals municipal. 

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL: "SIDA 1 FAMÍLIA" 
L'Alcalde llegeix la proposta de declaració institucional, el text de 

la qual d iu: "L'Ajuntament d'Ullclecona, fent-se resso de la crida de 
l'Organització Mundial de la Salut, vol expressar la seva sensibilitat 
envers aquest greu problema. Així mateix, insta a to ta la societat, i en 
especial als poders públics, perque s'impulsi i es promogui el dialeg 
i la informació sobre aquesta malaltia al si de la família , conscient del 
seu importan! paper en la clifusió de les accions preventives, únic 
metode efica~ fins al dia cl'avui en la lluita contra la SIDA. 

Yolem reformar la nostra confian~a en la familia com a acto r 
principal de solidaritat amb els afectats, font d'atencions i suport 
huma amb els malalts i agent clau en la promoció d'actituds ele 
comprensió i generositat, des d'una total oposició a qualsevulga mena 
de d iscriminació o rebuig social envers els afectats i el seu entorn. 

Expressem el nostre compromís de refor~ar quantes actuacions 
duen a terme les administracions públiques, organitzacions no 
governamentals i la iniciativa social en general, per a seguir difonent 
aquelles mesures que aj udin a prevenir la transmissió i extensió de la 
malaltia. 

L'Ajuntament d'Ulldecona vol manifestar la seva so lidaritat i 
suport al s afectats i a quantes persones, des ele l'ambit familiar i 
comunitari, desenvolupen, dia a día, una incansable tasca de suport 
en la lluita contra la SIDA (síndrome d'immunodeficiencia adquiri
da). 

El Ple per unanimitat l'aprova. 

ESCRIT AL PRESIDENT DE LA GENERALITAT 
SOBRE EL PARC DE BOMBERS 

L'Alcalde dóna compte del seu escrit trames a la Presidencia ele la 
Generalitat de Catalunya, sobre el futur del Pare de Bombers de la 
vi la, en el qual es demanaque el mateix passi aestarobert les 24 hores 
del día i dotal del personal professional necessari. 

El Ple de l'Aj untament, Ji presta unanime suport. 

PRECS 1 PREGUNTES 
A) COMUNICAT DEL GRUP D'ERC 
Josep LI. Millan (ERC), llegeix un comunica! dirigit al Secretari 

ele l'Ajuntament en relació a una informació publicada a "LO FULL" 
núm. 150. 

B) PREGUNTES DEL GRUP D'E.R.C. 
Josep LI. Millan (ERC) formula les següents preguntes: 
1 a.- Fins a la elata d'avui, ha entrat cap petició per fer una pedrera 

al Montsia, pendent de d ictaminar per la Comissió corresponent? 
S'ha donat cap permís verbal en aquest sentit? 

2a.- Quant ha costat el soterrament de la línia electrica del carrer 
Barcelona? Pels diferents conceptes a poder ser. 

3a.- Hem cobrat j a la subvenció de la Diputació perles obres del 
Centre Obert? L'Ajuntament hem cobrat tot allo que ens havien de 
pagar per aquest concepte? Hem pagar ja als constructors? 

, ; 

4a.- Al Ple del 7 de novembre vaig fer una pregunta relacionada 
amb el funcionament de l'Associació de Jubi lats, degut al malestar 
existent per no haver-se fet assemblea general ni donat compres en 
molt de temps. El Sr. Alcalde va respondre que l'Ajuntament no es 
podía posar en la vida interna ele les Entitats. Diumenge día 27 en 
Assemblea General feta al nou local, constru'it i cedit perl'Ajuntament 
a l'Associació, el vice-president de l'Associació ele Jubilats provin
cial va reconeixer per dos cops davant més de 70 persones, que si 
havien paral itzat la celebració de l'Assemblea cl'aquesta Enti tat 
després de manar convocar-la per carta, era perque un cop parlat el 
tema amb l'Alcalde aquest així ho havia considerat convenient. A la 
vista d'aixo, el Sr. Alcalde es ratifica en la resposta que em va donar 
el día]? Ésa dir, segueix client que l'Ajuntament no es posa en la vida 
interna de les Entitats? O val ía dir que només s'hi posaquan Ji convé? 

5a.- Tenint en compre l'import de les publ icacions extres fetes a 
Fes tes, carte lls i programa, 1.617 .750, llibretes de la novena, 263.925, 
fu llets informatius cl 'Ulldecona, 784.300 i postals Mare de Déu, 
238.345, que tot suma! puja 2.904.320 pts., es va clemanar pressupost 
a les dues impremtes del poble? que va decidir en tot cas i amb qui ns 
parametres l'elecció? 

L'Alcalde contesta la 4a. pregunta, donant compte de la carta 
tramesa per l'Associació Provincial de Jubi lats i Pensionistes; i 
reiteran! el que ja va expressar en !'anterior Ple, que !'Alcaldía 
respecta el funcionament i voluntat de tates les Entitats locals. 

La resta es contestaran en el proper Ple. 

C) PRECS DEL GRUP D'E.R.C. 
Josep LI. Millan (ERC) formula els següents precs: 
1 r. Si és possible compensar els pagaments amb els proveldors, 

quan a l'Ajuntament els hi deu diners, que s' informe públicament i es 
face. 

2n. S i s'han ele fer obres d'urbanització als Yalentins i s'ha ele fer 
una Assemblea pública, prego s'avise i que hi hagi un representant de 
cada grup. 

3r. Que s'ature qualsevol tipus d'obra o moviment de terres al 
verger de Saloman com es coneix popularment, fins que no disposen 
de !'oportuna llicencia. 

L'Alcalde en pren nota. 

D) CENTRE DE DIA D'ATENCIÓ ALS JUBILATS 
Lluc Raga (CiU) s'aclhereix a la pregunta formulada pel Sr. Millan, 

relativa a l'Associació de Jubilats i Pensionistes. 
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INFORMACIO MUNICIPAL 
RESPOSTA PREGUNTES DARRER PLE ORDINARI 

L'Alcalde contesta a les preguntes formulades en el darrer Ple 
ordinari del 7-1 1- 1994: 

-A la pregunta que deia: "Quins costos van ten ir les publicacions 
fetes amb motiu de les Quinquennals? Revista, programa, novena, 
etc.". 

Resposta: Revista, 52 1.070'- pts. 
Programa, 1.414.500' - pts. 
Novena, 263.925,- pts. 
Cartel Is, 201.250,- pts. 
Enganxines, 131.560,- pts. 
Opuscle, 784.300,- pts. 
Díptics, 327.405,- pts. 
Catalegs, 579.134,- pts. 
Estampes, 58.995,- pts. 

- A Ja que deia: "Quins actes, activitats, serveis, etc., es van 
contreure amb motiu de les Quinquennals sense haver-hi partida?" 

Resposta: "Cap. Com su poso que el que es volia preguntar és els 
rebuts pendents de conu·eure, al dia d'avui no arriben als 12 milions". 

- A la que deia: "Quin import tenim pendent amb FECSA, en 
aquest moment, i des de que es va esgotar la partida?". 

Resposta: "Contret, no arriba als 2 milions. Sense contreure, no 
arriba als 7 milions". 

- A la que deia: "Quan va pujar J' import total subvencionar per 
l'Ajuntament a la Guardia Civil el d ia de la seua patrona i per quins 
conceptes?" 

Resposta: "Per begudes, 85.352 pts.". 
-A laquedeia: "Al Ple de 12desetembre,denunciavem l'ex istenc ia 

de 18 factures del Sr. JOSEP SANS, impagades, per import de 
6.200.000 pts. deis anys 88, 89, 90, 91 i 92. L'Alcalde vadir quesobre 
aquest tema ja contesta.ria, o no contestaria. Com sigue que ERC vam 
fer una assemblea pública per informar a la població, també es va 
informar per premsa i radio, i encara no hi ha hagut cap resposta ni 
aclariment públics o privats, voldríem saber quina és J'explicac ió que 
dóna l'Alcaldia sobre aquesta qüestió". 

Resposta: "Que no és veritat". 

Comissió de Govern 

19 desembre 1994 
J. Antich, A. Millán, C. Vall s. 
LLICENCIES URBANÍSTIQUES. 
S'atorguen les següents Llicencies d'obres: 
- Ex. 270/94, ROSARIO GARCIA, granja cunícola, Poi. 52, Par. 

136. 
- Ex. 274/94, JORDI TAL, distribució interior, Poi. 36. Par. 9 . 
- Ex. 283/94, JA VTER FERRÉ, obra nova, Ctra. Godall , núm. 24. 
- Ex. 285/94, Mª CARMEN BENITO, reforma, C/Mtre. Guarch, 

núm. 14. 
- Ex. 301/94, JOAQUTNA CASTELL, obra menor, C/Mar, núm. 

18. 
-Ex . 302/94,JOAN MARTRET, rehabilitar, C/Entenc;:a, núm. 16. 
- Ex. 304/94, RAFAEL PINEDA, magatzem, Poi. 35, Par. 339. 
- Ex. 305/94, DOMINGO NOFRE, enderrocar cine, C/ Vallas, 

núm. 4. 
- Ex. 306/94, ISABEL BOTE, obra menor, C/ Maestrar. 
- Ex. 308/94, PEDRO ARNA U, obra menor, C/ Major, núm. 82. 
- Ex. 3 10/94, JOSEP M. ALZAMORA, obra menor, C/ Montsia, 

núm. 13, 3r. 1 a. 
- Ex. 3 11 /94, URBANAS NOMAR, obertura carrers, C/Valmaña/ 

Rusiñol. 
-Ex. 3 13/94,JUAN MORCILLO, nous habitatges, Avgda. Escoles. 
- Ex. 314/94, JOSE LABERNIA, habitatge, C/ Murada de Dalt, 

núm. 37. 
- Ex. 52/94, JOSE A. GIRONA, magatzem, C/ Mu·e. Vitar, núm. 

16. 

º' . 
I {1<.: 

- Ex. 3 16/94, LUIS SANSANO, obra menor, C/ Mar, núm. 58. 
- Ex. 317/94, JOSE MUÑOZ, obra menor, C/ Escultor Querol, 

núm. 7. 
- Ex. 318/94, VICENT JERONIMO, fac;:ana, / Cardenal Goma, 

núm. 24. 
- Ex. 3 19/94, VICENTE GRISOGONO, ampliació habitatge, C/ 

Maestrar, núm. 7. 
- Ex. 320/94, BEATRIZ POY, obra menor, C/ Mirador Riu, núm. 

16 (ST. JOAN). 
- Ex. 32 1 /94, MIGUEL V ALLS, distribució interior, C/ St. Antoni, 

18 (V ALENTINS). 
- Ex. 322/94, Mª LUISA CALLARISA, canvi coberta, C/ 

Tmmaculada, 32 (ST. JOAN). 
S'aproven les Llicencies d'ocupació de via pública: 
-Ex. 303/94,JOAN MARTRET,30diesx JOm" C/Entenc;:a, núm. 

16. 
- Ex. 3 15/94, JOSE LABERNIA, 60 dies x 1 O m', C/ Murada de 

Dalt, núm. 37. 
- Ex. 53/94, JOSE A. GlRONA, 20 dies x 9 m', C/ Mestre Vitar, 

núm. 16. 
- Ex. 323/94, Mª LUISA CALLA RISA, 20 d ies x 8 m', C/ Tmma-

culada, 22 (ST. JOAN). 
CERTIFICACIONS D'OBRES. 
S'aproven les següents certificacions d'obra: 
- "Casa Colonies, Ja. fase", Arquitecte municipal , impon 2.250.220 

ptes. 
- "Enllumenat St. Joan", Josep L. Serrano, impon 5.630.763 ptes. 
APROV ACIÓ DE DESPESES. 
S'aproven les propostes de despesa presentades. 
INFORME INTERVENCIÓ DE FONS SOBRE PRESSU

POST GENERAL. 
S'aprova l'infonne amb les propostes comprables que s'hi fo rmu

len i sotmetre'I a la consideració del Ple per a la seva ratificació. 

Comissions Informatives 
' Altres Organs Municipals 

COMISSIÓ CULTURA (18 novembr e 1994) 
J. Antich,A. Millán,C. Valls,J. Blasco, LI. Raga, A. Verdiell,J.Ll. 

Millán, C. Hervas. 
- Curs Dibuix i Modelatge. 
- XI I Jornades Teau·e Amateur. 
- Subvenció Carrosses Festes Majors. 
- Analisi Festes Majors 1994. 
- Rodatge pel.lícula " 1714". 
- Piafó ceramic "Sant Sopar". 
- Projecte de Pare Arqueologic a Ulldecona. 
- Carta Retevisión sobre visió Televisions privades. 

COMISSIÓ HISENDA (2 desembre 1994) 
J. Antich, C. Yalls, A. Millán, X. Martínez, Ll. Raga, C. Hervas. 
- Expedient 13/94 de modificació de credits Pressupost 1994. 
- Exempcions fisca ls. 
- Titularitat de béns immobles. 

PATRONAT "FUNDACIÓ QUINQUENNALS D'ULLDECO
NA" (2 desembre 1994) 

- Informe Festes Quinquennals 1994. 
- Liquidació Pressupost Fundació 1994. 
- Associació ulldeconencs absents. 

COMISSIÓ ACTIVITATS (5 desembre 1994) 
J. Antich , F. Delgado, A. Millán. C. Valls.J.R. Marco. A. Verdiel l. 

C. Hervas. 
- Llicencies d'obertura d'establ iments. 
- Escrit de l'TN.CA.SOL. sobre el Polígon industrial "Valldepins". 
- Escrittrames als empresaris i comerciants sobre horariscomercials. 

¿ 

INF 
Cuba; un país sense llibertat 

Cuba és un estat de !'América Central format per les llles 
de Cuba, de Pinos i més de 1.600 petites illes. 

· Actualment és un país sotmés a un regim , en principi 
d'esquerres, i en el que per als de dins i els de fara, tot el mal 
l'ha portat Fidel Castro. Pero si fem una mica d'história 
d'áquest país centro-america, veiem que va ser precisament 
"el comandante;!" el responsable de l'alliberament de Cuba l'any 
1959. 

A finals deis 50, Cuba estava baix el control del govern de 
Fulgencio Batista, dins un regim pro-EUA. La població vivía 
llavors en la més absoluta miseria. 

Els problemes comencen quan un grup de gent naciona
lista cubana de tendencia d'esquerres, "el Movimiento 26 de 
julio" , s'oposa al regim amb guerrilles de muntanya, que poc 
a poc aconsegueixen armes subministrades per la URSS. 
Finalment es fan amb el poder al 1959 i Fidel Castrol implanta 
un regim pro-comunista. 

De col. laborar completament amb els EE.UU. es passa a 
una intensa relació amb l'antiga URSS en plena Guerra Freda. 

La pujada al poder de Fidel Castrol després de la Revolució, 
en la que homes com Cienfuegos van trabar la mort i en la que 
hi van participar vertaders herois del segle XX com ara el Che 
Guevara, va significar la llibertat total deis cubans, sotmesos 
en aquells moments, com deia abans, al regim capitalista de 
Batista, sempre baix la supervisió deis EUA, que van implantar 
a l'illa caribenya una neo-colonia. 

Oesprés pero, les coses es van complicar ben entrada la 
Guerra Freda. Els prepotents EUA i la gran URSS, van implicar 
a molts parsos en les seves "batalletes" inútils i estúpides per 
aconseguir el control mundial. Cuba va ser un d'ells. Recolzant 
sempre al "germa" comunista de l'altre cantó de món, va 
veure's implicada directament, a escala mundial, en el conflicte 
més significatiu de la Guerra Freda. 

Als EUA, al 1960, John F. Kennedy pujava al poder, pero 
el nou govern, va comern;:ar amb mal peu; va intentar envair 
Cuba, entrant per la Bahía de Cochinos i amb l'ajut d'exiliats 
cubans. 

Fou a l'abril de 1961 . Aproximadament un any després, 
la Guerra Freda arribava al seu punt més algid, i també al 
principi de la fi. 

Era juliol de 1962, quan es comeni;::aven a instal.lar a Cuba 
els primers cohets, míssils i projectils nuclears, capat;:os 
d'arribar a destruir les grans ciutats nord-americanes. Quatre 
mesas més tard, els EUA ho descobreixen. Es tracta d'una 
situació perillosa i per primera vegada, les tensions de la 
Guerra Freda arribaven prop de les fronteres del seu país. El 
Consell de Seguretat Nacional es va dividir sobre !'actitud que 
s'havia de prendre en aquell moment. Finalment Kennedy es 
va decidir per l'aposta del seu germa Robert, el bloqueig. 
Oesprés de diversos dies de tensió mundial i perill, els bues 
russos es retiraven. A partir d'aquell moment, per primera 
vegada, es va coment;:ar a pensar en el desarmament. També 
a partir d'aquell moment, Cuba va coment;:ar a patir. 

Cuba passa a ser directament, des de llavors, un deis 
grans enemics deis EUA i per lógica, quasi del món sencer. 
Es va decretar l'embargament internacional, pero sobrevivien 
gracies a l'ajut i el comer¡;: amb la URSS. 

Cap a final deis 80, els parsos de l'est van coment;:ar a 
caure, un rera l'altre, amb Cuba a l'espatlla. 

Les idees de Fidel Castro eren i són molt bones i la seva 
filosofía de la vida, excel.lent. Ara bé, els EUA van acabar per 
destruir tot el que havia significat la revolució cubana i per 
convertir l'illa en un país dominat per un régim tancat en si 

mateix i sense previsió de futur. 
Quan quasi entrem al segle XXI, i després de 30 anys 

donant l'esquena a Cuba, cree que ja és hora d'aixecar 
l'embargament. És hora de deixar viure, d'una vegada per 
tates els cubans en pau i llibertat. 

Segurament no sera possible ja baix les directrius de Fidel 
perqué , en l'opressió, ell també ha arribat massa lluny. Pero 
de tates maneres se li ha de deixar provar. Si no és possible, 
que decidisquen els mateixos cubans. 

Hi ha d'haver, pero, algun país capat;: de donar el primer 
pas. L'ONU fa tres anys que suplica que algú cedeixi. Si 
s'espera que ho facin els EUA primer, com sempre, la cosa 
va pera llarg. Pera ells sembla que com més parsos al món 
hi hagi embargats, rnillor. Ho vam poder comprovar en el cas 
de l'lrak. Fa ja uns quants mesas hi va haver un suposat 
moviment de trapes de l'exércit de Saddam Hussein cap a la 
frontera de Kuwait. Realment, no cree que aquest dictador 
sigui tan imbécil com per intentar envair el país veí quan 
només faltaven tres setmanes per a que l'ONU li revisés 
l'embargament amb gran possibilitat d'aixecar-li. Els EE.UU. 
són ara per ara, el segon país exportador de petroli, i la cosa 
canviaria si l'lrak pogués comerciar de nou. 

El que realment haurien de fer si, si els interessa de veritat 
l'estabilització de la Pau mundial , és actuaron se'ls necessita. 
Ja que tenen tantes trapes desplat;:ades a la zona del Golf 
Pérsic, podrien fer alguna cosa positiva i desplat;:ar-se al sud 
de l'lrak, on s'esta perseguint cruelment i anihilant a la minoria 
xihita, que fent cas fa uns anys als consells de George Bush , 
es va revolucionar contra Saddam Hussein i encara esperen 
ara l'ajuda americana. La persecució els pot portar a l'extermini 
i en aquest cas, els EE.UU. s'ho miren quasi placidament. 

1, no parléssem ja del numeret de l'Operació Turquesa a 
Somalía o tants altres cónflictes en els que nomé~ han 
estorbat. Quan realment els interessa una cosa s'hi fiquen i 
en dos dies la solucionen, va passar amb Gadafi i amb Haití, 
per ficar dos exemples. 

Tornem pero a Cuba, que és ara per ara on esta el 
problema del que estava parlant. Fidel Castro esta poca poc, 
obrint els mercats de l'illa per intentar salvar la tragica 
situació económica per la que estan passant, pero el món 
sencer l'ha d'ajudar. Una vegada la situació s'hagi estabilitzat, 
potser d'aquí uns quants anys, llavors. si voleu, es pot comen
t;:ar a pensar amb possibles substituts pera Fidel Castro. 

Núria Ventura i Brusca 



¿Podeinos ser héroes?, un día nada tnás ... 
- David Bowie- adpt. española de Eduardo Benavente (R.I.P.) 

Esto que viene ahora es una frase gastada, y la 
mayoría de las veces es una farsa o una excusa. Pero 
a veces es cierta . Y es que cualquier tiempo pasado 
siempre fue mejor que el actual. Eso si es que hablas de 
música, de la música española. Al menos tal como yo lo 
he visto al comparar la música de hoy con la que se hacía 
a finales de los años setenta hasta finales de los 
ochenta. 

Ya casi no recuerdo nada de aquella época, era 
apenas un crío , tan sólo recuerdo aquellos sábados por 
la mañana cuando nada más levantarme encendía el 
televisor y me quedaba embobado frente a la pantalla 
viendo con delirio a un extraña chica con largas uñas y 
con un pelo de colores que hablaba con una bruja , la 
bruja avería, personaje lleno de cables y hablando 
raramente. Pero desde aquellos leves y nostálgicos 
recuerdos , hasta que la conocí realmente a ella y a su 
música pasaron muchos años ... 

Todo fue muy confuso y curioso. Digamos que lo 
conocí todo por pura casualidad cuando cayeron en mis 
manos unos discos de "DERRIBOS ARIAS". 

¿Qué relación tiene este grupo con "Alaska"? (la chica 
del programa del sábado por la mañana "la bola de 
cristal"). Entre muchas otras cosas su pertenencia a la 
así llamada "movida madrileña". 

Tras oír a aquel grupo no pude por menos que 
asombrarme, estaba impresionado. Aquella música 
inclasificable, aquellas letras tan provocadoras y incom·
prensibles ... 

" ... Vírgenes sangrantes en el matadero 
es un buen plan para el fin de semana, 
quiero asistir a un nuevo cursillo 
de nuevas castidades por fin convocadas 
vírgenes sangrantes en el matadero 
es un buen plan para el fin de semana ... " 

(DERRIBOS ARIAS - Poch) 

Casi sin quererlo conseguí tener más discos de aquel 
grupo y a la vez de otros grupos de la misma época 
como: Parálisis Permanente, Décima víctima, Seres 
Vacíos , Almodóvar & McNamara (imagináos a Pedro 
Almodóvar cutremente vestido de marujona peluda 
cantando "Voy a ser mamá"]. KK de luxe (grupo semifinal 
por excelencia con su canción "Pero que público más 
tonto tengo") o Alaska y los Pegamoides nacidos des
pués de la escisión de KK de luxe y así un sinfín más. 

Una de las cosas que también me sorprendió fue que 
muchos de los grupos y personas que ya conocía, deben 
sus orígenes o su creación a la "movida", por citar a 
algunos" Loquillo y los trogloditas, Los Rebeldes, Los 
Nikis, Ilegales, Glutamato ye-ye, Ramoncín, El Gran 
Wyoming, Gabinete Caligari, Los Burros (el último de la 
fila). Golpes Bajos, Os resentidos, Radio Futura, La 
frontera, Tequila, Pistones Barricada, Eskorbuto, Morcillo 
el bellaco y los rítmicos y sin olvidar a uno de los grupos 

.] más animales y que más estupor me causaron con su 
·~ "Bailaré sobre tu tumba", Siniestro total. 

} En sí, fue una época, un tiempo, una edad de oro en 

la cual se vivía por la música y para la música. El hecho 
que, tal vez, lo demuestra más es que en el breve 
periodo de transición política española aparecieron en 
España, pero sobre todo en Madrid, más de 200 grupos 
musicales (eso, sin contar a las personas de la radio 
como "Jesús Ordovás" u otros muchos más. Y, sin 
contar tampoco a todas las discográficas independien
tes que se crearon o renacieron en esa época que no 
fueron pocas como ORO o Grabaciones accidentales y 
bastantes más). Todos esos grupos podían gustarte, o 
no, pero lo que no podías negar de casi ninguno dé ellos 
es que eran buenos o, si más no, le metían más ganas, 
ilusión, sentimiento y brutalidad que muchos grupos 
actuales. Y es que hoy por hoy la casi gran mayoría de 
los grupos no tocan , ni hacen música, porque disfruten 
con ello (por mucho que muchos lo digan) sino que lo 
hacen por conseguir la tan deseada fama y el tan 
preciado dinero. Antes todo era diferente, nadie pensa
ba en el éxito, ni en que marcarían una época musical, 
tan sólo querían divertirse y protestar por lo que ellos 
creían injusto. De hecho, estoy seguro que si alguien les 
hubiese dicho a "Parálisis permanente" que en el maña
na por uno de sus singles se llegarían a pagar 15.000 
ptas., hubiera tratado de loco a la persona que se lo 
hubiese dicho. 

Pero todo tiene un pero y un fin. Y casi sin que nadie 
se diese cuenta aquella "edad de oro", esa "bola de 
cristal" fue desvaneciéndose y apagando su luz entre 
éxitos pasados y éxitos futuros que jamás llegaron, o 
llegaron a unos pocos que parece ser que han olvidado 
el camino por el que llegaron a donde han llegado. 

Alaska y los Pegamoides. 

lzqda. a dcha.: Nacho Canut, Anna Cura, Eduardo 

"Tiempos Nuevos, 
Tiempos salvajes ... " 
(Ilegales, Jorge Martínez) 

by: ja ... ? & Raquel 

Gracias a "EL REMEDIO" por su colaboración 
,-, 

J oves, paella 
• • 1p1ns 

És estrany trabar en un dissabte qualsevol i 
més a les deu del matí tants joves com hi havia 
el día set degenera la Plat;::a de l'Església. Raó: 
la plantada de pins, amb paella i sangría 
incloses, que va organitzar el Grup de Joves. 
Els pocs que portaven cotxe ens van dura tots 
cap al peu de l'ermita, on amb cares ressacoses 
i malta son ens vam poar a netejar, cavar i 
plantar. Una boda va animar encara més el 
matí i en acabar vam anar tots famolencs cap 
a l'ermita, per tirar arras als nuvis i menjar-nos 
el nostre. 

El dinar va anar molt bé. La paella estava molt 
bona , felicitem el cuiner "Babot"!; la sangría i el 
cremat van ajudar-nos a animar encara més la 
festa i vam acabar tots cantant i rient. Com a 
postres, alguns components deis bons grups 
del nostre poble, van pujar els seus instruments 
i la resta els vam acompanyar amb les nostres 
delicades i afinades veus. 

Entre demostracions acrobatiques i cotxes 
espat-llats es va acabar aquesta diada. Els qui 
vare u venir estem segurs que tornareu i els qui 
no, us esperem l'any vinent. 

Aquest és el segon any en qué es realitza la 
plantada i ha tingut malta acceptació entre els 
joves falduts; n'érem uns noranta i esperem 
que al noranta-sis poguéssim entrar al Récord 
Guiness. 

Maribel i Núria 
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INFORMACIO MUNICIPAL 

COMISSIÓ SANIT AT (5 desembre 1994) 
J. Antich,J. Blasco. M. López, C. Valls,A. Verdiell, LI . Raga, J.LI. 

Millán, C. Hervas. 
- Concessions funeraries. 
- Escrits ele l'Ajuntament de Sant Jordi i del Consell C. Montsia. 
- Modificació contracte recollida escombraries i neteja viaria. 

COMISSIÓ URBA NISME (5 desembre 1994) 
J. Antich, F. De lgado, M. López, J. B lasco, A. Vercliell, J .R. 

Marco, J.LI. Millán, C. Hervas. 
- Llicencies urban ístiques. 
- Execució obres "carrer Barcelona". 
- Certificació obra "monument escult.oric Barri Castell". 
- Certificació núm. 6 "restauracíó Torre Palau del Castell". 
- Escrits D.G. Arquitectura i Habitatge i Carreteres Estat. 
- Devolució fianr;a obra camins. 
- Carta Conseller P.T.O.P. sobre ajuts rehabilitació case antic. 
- Camins rurals munic ipals i Cadastre de rústega. 

COMISSIÓ GOVERNACIÓ (5 desembre 1994) 
J. Antich, F. Delgado, A. Millán, M. López, LI. Raga, J.R. Marco, 

J.LL. Millán, C. Hervas. 
- Contracte arrendament Bar Teatre municipal-Orfeó. 
- Concurs Catalunya en flor. 

REGISTRE CIVIL 

- Protecció civil. 

ASSEMBLEA "FIRA D' ULLDECONA" (16 desembre 1994) 

- Aprovació informe de gestió. 
- Aprovació comptes exercici economic. 

JUNTA LOCAL SEGURETAT (19 desembre 1994) 

- Analisi des de la darrera Junta. 
- Prevenció propers meses. 

COMISSIÓ URBAN ISME (19 desembr e 1994) 

J. Antich, M. López, A. Verdiell, J .R. Marco, J. LI. Millán, J. 
CastelÍ, C. Hervas. 

- Ll icencies urbanístiques. 
- Certificació obra "Casa colonies, 1 a. fase". 
- Certificació "enllumenat Sant Joan del Pas". 

SERVEI MUNICIPAL JOVENTUT (19 desembre 1994) 

- Renovació membres Assemblea General. 
- V Pare Infantil de acial: informe organització. 

CONSELL ESCOLAR M UNICIPAL (19 desembre 1994) 

- Renovació Consells Escolars de Centre. 
- Obres en centres docents. 
- Activitat docent trimestral: lnstitut i Col.legi E.G.B. 

Mesos de novembre, desembre 1995 
NAIXEMENTS 

lr. 2n. Data 
Nom inscrit Cognom Cognom Naixement Població Província 

Imane Djemmah Lamraqui 1/1 1/1994 Tortosa Tarragona 
Ariaclna Ortiz Serra 16/1 1/1994 Terrosa Tarragona 
Alejandro Vericat Porto les 7/12/1994 Tortosa Tarragona 
Héctor Garc ia Najas 25/12/1994 Tortosa Tarragona 
Aliex Reo lid Lázaro 26/12/1994 Tortosa Tarragona 

MATRIMONIS 

Nom marit lr. 2n. Data Data 

Nom muller Cognom Cognom Naixement Població Província Matri. 

Juan-Ramón Arques Rovira 26/01/1963 Tortosa Tarragona 
Carolina Ramírez Fresquet 1/02/1972 Tortosa Tarragona 5/11/ 1994 

Luis Martínez Labrador 4/07/1970 Valencia Valencia 
Maria-Teresa Artigas Barreda 1/12/1958 Malaga Ma!aga 12/11/1994 

Roman-Walter Bielinski 20/01/1970 Barl inek Gorzow 
Maria-Dolores Vázquez Salomón 30/05/1967 Ginebra Suiza 17/ 12/ 1994 

DEFUNCIONS 

Data Nom lr. 2n. Lloc Data 
Defunció Difunt Cognom Cognom Defunció Naixement Població 

l/1 1/ 1994 Pedro Raga , Queralt Ulldecona 3/09/19 19 Badalona 
l l/ l l/ 1994 Ramon Sancho Bel trán Ul ldecona 16/03/1895 Ulldecona 
2 1/ 11 / 1994 Ivy-Doris Diss Ulldecona 24/08/1913 Londres 
12/ 12/1994 Carolina Escudero Manjon Ulldecona 23/05/1923 Castellar (Jaén) 
16/12/ 1994 Franc isca Querol Carceller Ulldecona 16/05/1904 Vallibona 
3 1/ 12/ 1994 Josefa Callarisa Callarisa Ulldecona 12/04/1929 Ulldecona ,, 
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COL.LABOBACIONS 

Galería d'ulldeconencs absents 

Mª Cinta Fusté Castell 
Vise actualment a Móra la Nova, pero el 

meu pobleés i serasempre Ulldecona. L'escrit 
el fa ig en caste lla per ser-me més facil. 

Fui con mi marido a Madrid para solicitar 
destino como médico. Y unos momentos 
antes de entrar él, escuché como se pedía la 
plaza de médico de Ulldecona. Creí desva
necerme; las lágrimas brotaron de mis ojos, 
y recuerdo que sólo pensaba: ¿Marcharme 
yo de Ulldecona?, no podía creerlo, pero así 
fue. (De esto hace ya once largos años) . 

Cuando vengo aquí a Ulldecona, a mi 
pueblo, a mi casa, y paso por la calle Mayor 
(inolvidable para mí, puesto que en ella pasé 
parte de mi niñez y toda mi juventud) vuel
ven a mi memoria mil recuerdos, y cuando 
me pongo en la plaza de la Iglesia a hablar 
con alguien y oigo cantar a los pájaros, hasta 
su cantar me suena diferente. 

Aquí en Ulldecona, donde tengo mis ami
gos, amigos de siempre, amigos entrañables, 
a los que siempre he encontrado cuando los 
he necesitado y ello a pesar de los años 
transcurridos. 

Desde estas páginas les mando un fuerte 
abrazo a todos ellos y a todo el pueblo de 
Ulldecona, mi pueblo; porque, esté donde 
esté, soy y seré "falduda". 

Mª Cinta Fusté 

Cristina Accensi, sub-campiona 
del món de Kung-fu (Lluita Xinesa) 

El passat cap de setmana, concretament el 
7 de gener de 1995 es va celebrar la II COPA 
DEL MÓN de KUNG-FU, en l'especialitat 
de SHUAl-JIAO (Lluita Xinesa). 

L'equip espanyol va estar format per 9 
participants, deis qua Is quatre co1Tesponen a 
esportistes del Club Esportiu DINAMIC'S: 
Cristina Accensi, !vana Fonollosa, Gerard 
César i Josep Benito. 

Cal ressaltar la participació de l'equip 
professional de Xina, que va ocupar en tot 
moment els primers llocs de les diferents 
categories, quedant en els llocs següents els 
equips d'Espanya,Estats Units, Italia, Fran~a. 

etc. en un total de 1 O pa'isos. 
L'actuació deis nostres participants, val a 

dir que va ser més que bona, ja que els 4 
components catalans van aconseguir tres 
medalles, una de plata i dos de bronze, per 
tant, dos segons llocs i un tercer. Cal destacar 
el bon treball portal a cap per l'equip deis 
components del Club Esportiu Dinamic's, 
que van aconseguirallo que s'havien proposat, 
combat darrera combat, fins arribar a les 
semifinals i finals. 

Els resultats definitius van ser: 
- en menys de 60 kg., Gerard César en 6e. 

lloc (Ulldecona). 

- en menys de 60 kg., !vana Fonollosa en 
3r. lloc (Ulldecona). 

- en menys de 68 kg., Josep Benito en 3r. 
lloc (Amposta). 

- en menys de 68 kg., Cristina Accensi en 
2n. lloc (Ulldecona). 

DINAMIC'S 

TOURNOI 
INTERNATIONAL 

DE LUTIE CHINOISE 
(SHUAI JIAO) 

COUPE DU MAIRE DE PARIS 

Samedi 7 janvier 1995 

GYMNASE CARPENTIER 

COL.LABOBACIONS 

1885-1995 
Cent anys de la histOria del cine 

Habitualment s'aprofiten els aniversaris o els anys 
internacionals per parlar de to ta Ja problematica que en vol ta 
el tema en qüestió. Al llarg de l'any que ara comen~a, 
sentirem una gran quantitat d'opinions sobre l'invent deis 
germans Lumiere. La seva evolució, en aquests cent anys, 
i la situació actual d'aquest art, consistent en descompondre 
el moviment en imatges i tornar- lo a posar en moviment a 
la pantalla. 

Aquest sistema ha servit per explicar milions d'histories 
de tota mena. Mudes, parlades, en blanc i negre, en color, 
en formatgran o menut. El favor del públic hafetmoure una 
indústria al seu entorn que ha donat grans beneficis. 1 tots 
els mi tes i somnis han tingut cabuda i han estat exaltats en 
un món (el del cinema) en el que, per la seva joventut, tot 
estava per inventar i tot era possible. 

El que no ha canviat és la fi última. El d'explicar coses i 
la magia que es produeix quan es fa fose i les imatges prenen, 
vida a la pantalla. 

Podria parlar-los deis meus mites particulars i de les 
pel.lícules que viuen pera sempre amb mi. Pero avui vull 
fer-ho de la impressió que he sentit al veure les runes del 

cine "Victoria", i de tot allo que ha passat pe! meu cap. 

No és bo que un poble perdi equipaments culturals, 
encara que potser ja fa molts anys que l'havíem perdut. 

El primer record que tinc del "Victoria" és el comentari 
de que una nit de fort vent havia tirat a te1Ta la paret en 
construcció. O la problematica que es va suscitar el dia de 
l'enterrament del seu propietari. Tota una manifestació 
popular, poc freqüent en aquells temps. 

Era un cine gran i popular (Paregut al de "Cinema 
Paradiso") mai va tenir un bon so, i a l'hivern, si anaves a la 
nit corries el perill de congelarte. Pero els diumenges a la 
tarda s'omplia de goma gom, i era un lloc de trabada de tot 
el poble. Cabien més de 1.000 persones, que, sumades a les 
que omplien el "Savoy" mostren clarament la importancia 
del cine en aquells anys coma activitat cultural que omplia 
el temps lliure de la majoria. 

L'evolució del nivell de vida, el can vi en els habits de la 
gent i, sobretot, l'implantació progressiva del cotxe, van 
anar restant públic als cines. F ins al puntde fer- los inviables 
economicament. Primer va plegar el "Victoria" i després el 
"Savoy" malgrat l 'esfor~ de la gent que els portaven. 

Contra corrent no es pot anar, pero jo voldria remarcar tot 
allo de negatiu que tenen les noves costums,ja que cada cop 
vi vim més de forma in di vidual, i menys de forma col.lectiva. 
Unasocietatés bonaquan la conformen una seried'individus 
amb consciencia de la seva individuali tat, pero no té cap 
sentit si no som capa~os de compartir i aportar els nostres 
coneixements a la resta de la comunitat. 

En l'aspecte cultural , aquestes millares no han anat 
acompanyades d'una vida cultural més plena, per contra, 
s'observa un tancar-se cada cop més en un mateix i en 
cercles més redu'lts. 

Si mirem el món del cine, passa exactament el mateix. 
Probablement, es veu més cine que mai, les cadenes de T.V. 
i el s vídeos ens posen a l'abast grans quantitats de pel.lícules, 
i encara que no és el mateix que veure-les a la pantalla gran, 
preferim quedar-nos a casa. 

A una pel.lícula de "Charlot" (possiblement el mite més 
gran de la historia del cine) aquest s'escapava de la presó 
excavant un túnel i quan sortia a !'exterior respira va ]'aire de 
la llibertat, pero al mirar a la seva dreta veía els peus d'un 
policia. Sense pensar-s'ho gens agafava un grapat de terra 
i Ji tapava els peus. 

Tant de bo que amb un grapat de terra poguéssim borrar 
la imatge del derrui't "Victoria" i tot allo que no ens agrada. 

He escrit tot aixo amb recanya i una certa frustració. 
Penso que Ja batalla de les sales de cine als pobles menuts 
esta perduda. M'agradaria saber transmetre que la cul tura 
com un concepte obert i integrador encara pot ser possible. 

Angel Millán 
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SERVEI MUNICIPAL D'ESPORTS 
ESPORT ESCOLAR CURS 94/95 
COL.LEGI PÚBLIC RAMON I CAJAL D'ULLDECONA 

ESCOLES ESPORTIVES MUNICIPALS 

COMPETICIONS: JOCS ESPORTlUS ESCOLARS DE CATALUNY A curs: 94/95. 
ESPORT: CROS 
Resu ltats 
COMPETICIÓ: Finals Comarcals. 
CATEGORIA: Infantil Masculí. 
LLOC: La Rapita, Santa Barbara, Amposta. 
JORNADES: 3. 
DATA: 26-1 1-94, 10-1 2-94, 18-12-94. 

Partícipant 

AGUSTÍ CURTO 1 eros 
AGUSTÍ CURTO 2 eros 
AGUSTÍ CURTO 3 eros 

Equíps competícions 

RAMON I CAJAL 
SALES I FERRÉ 
SALESIFERRÉ 
SALESIFERRÉ 

Equíps fora competíció externa 

Categoría 

l M 
IM 
IM 

Esport 

F. Sala 
F. Sala 
Basquet 
Basquet 

Núm. partícipants 

45 
42 
45 

Categoría 

IM 
CM 
CF 
CM 

RAMON 1 CAJAL Basquet BF 
RAMON 1 CAJAL Basquet BM 
RAMON 1 CAJAL Basquet IF 
CROS: Agustí Curto Calbet, Classificat Finals Territorials de Cros. DATA: 05-02-95. LLOC: Reus. 

Lloc 

1 
2 
3 
4 
5 

1 

2 

3 
4 
5 

1 
2 
3 
4 
5 
6 

1 

2 
3 
4 
5 
6 

1 
2 
3 
4 

Categoría 

BF 
BF 
BF 

BF 
BF 

BM 
BM 
BM 
BM 
BM 

AF 

AM 
AM 
AM 
AM 
AM 

AM 

IF 
TF 
IF 
IF 
IF 
IF 

IM 
IM 

IM 
lM 

Ferran Sorlí i Bel 
Coordinador EEM curs: 94/95 

JOCS ESPORTIUS ESCOLARS DE CATALUNYA. CURS: 94/95 
FINALS COMARCALS DE LA COMPETICIÓ DE TENNIS DE TAULA 

CLASSIFICACIÓ INDIVIDUAL 14-01-95, 15-01-95 ULLDECONA 

Partícipant Col.legí / I.E.S. 

LAURA RAGA RAMON 1 CAJAL 
NÚRIA CALLARISA RAMON I CAJAL 
JULIANA VERDIELL RAMON 1 CAJAL 
LARA JUAN-CAMPS RAMON 1 CAJAL 
DESIREE F!BLA JAUME BALMES 

MANELRAGA RAMON 1 CAJAL 
JULIA SOL JAUME BALMES 
JOELROIG JAU ME BALMES 
AL V ARO BA YERRI JAUME BALMES 
JOSEP MOLINE JAU ME BALMES 

ROSA MINGUET RAMON l CAJAL 

PEDRONOFRE RAMON I CAJAL 
ENRIQUE CORRALIZA RAMON I CAJAL 
JORDI CASTELL RAMON 1 CAJ AL 
JAU ME GARCJA JAUME BALMES 
ALFRED FERRÉ JAU ME BALMES 

( 1 Suplent) BRUNO VALLES JAUME BALMES 

M" CARMEN MARTÍN RAMON 1 CAJAL 
ROSER SEGARRA JAUME BALMES 
LATA LABERNIA RAMON T CAJAL 
DOLORS VERDIELL RAMON I CAJAL 
RUTl-l GALLARDO RAMON 1 CAJAL 

( 1 Suplent) lMMACULADA SANS RAMON I CAJAL 

JAVIER FERRÉ RAMON 1 CAJAL 
MAN EL CORRALIZA RAMON T CAJAL 
FELIU FERRÉ RAMON 1 CAJAL 
DOMINGO NOFRE RAMON 1 CAJAL 

Lloc final 

l Campió Comarcal 
2 
2 

Entrenadors 

Marc, Nando 
Marc 
Guillem 

Nando 

Nando 
Nando 
Nando 

Població 

ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
SANTA BÁ.RBARA 

ULLDECONA 
SANTA BÁRBARA 
SANTA BÁRBARA 
SANTA BÁRBARA 
SANTA BÁRBARA 

ULLDECONA 

ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
SANTA BÁRBARA 
SANTA BÁRBARA 
SANTA BÁRBARA 

ULLDECONA 
SANTA BÁRBARA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 

ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 

5 JM DANIEL REVERTER RAMON 1 CAJAL ULLDECONA 

6 JM ( 1 Suplent) AGUSTÍ CURTO RAMON 1 CAJAL ULLDECONA 

1 CM MARCBURATO SALESIFERRÉ ULLDECONA 

2 CM FELIX MARCO SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 

3 CM VICEN\: BEL TRAN SALES I FERRÉ ULLDECONA 

4 CM JORDI REVERTÉ SOLDERIU ALCANAR 

5 CM JOAN PASALAMAR RAMON 1 CAJAL ULLDECONA 

6 CM ( 1 Suplent) MARCMARTÍ SOL DERIU ALCANAR 

5 primers classificats, competició FINALS SECTOR: l l-02-95 ULLDECONA. CATEGORTES: AF AM IF IM CM. 

19.000 persones al 
"V ·Parc Infantil de Nadal d'Ulldecona" 

Va tan car les se ves portes el ''V Pare 
Infantil de Nadal d'Ulldecona", que 
enguany ha tingut una durada de 13 di es 
i dues sessions especials nocturnes, una 
per a adults i l'altra per a joves. 

Les noves activitats del karaoke i els 
patins han assolit un rotund exit, pero 
tarnbé la "tirolina", els jocs, els esports i 
les rnolt variades rnanualitats han tingut 
una elevada participació. La Televisió 
Local d'Ulldecona ha funcional durant 
tot el Pare, donant irnatges de tot el que 
es feia allí. 

La nit d'adults -corn tots els anys- va 
resultar divertida, pero la gran sorpresa 
va ser la "nit jove" arnb rnolta parti
cipació i "rnarxa" de quasi tots els joves 
d'Ulldecona i alguns forasters . 

La campanya de recollida de 
joguines, feta per l'Ajuntarnent i Radio 
Ulldecona en col.laboració amb la de 
TVE-RNE i altres rnitjans, ha servit per 
replegar-ne mol tes, de les quals la rnajor 
part s'han ll iurat per a altres !loes més 
necessitats. 

Inaugurat el dia 23 de desembre per 
Jaume Sobregués es va acabar arnb un 
aperitiu ofert per l'organització als 
voluntaris, rnonitors i Entitats col.labo
radores. Cal destacar enguany, arnés a 
rnés del gran treball i irnaginació de 
totes les Entitats i Institucions, la bona 
feina feta pels objectors de consciencia 
que fan la prestació social a l'Ajuntament 
d'Ulldecona, uns altres 15 voluntaris 
que tarnbé han ofert el seu treball i, so
bretot, la dedicació del Director Javier 
Blasco i les responsables Mi la Garriga i 
Lina Dornenech. 

Sembla que el pressupost, d'uns quasi 
5 rnilions de ptes., s'ha complert prou bé. 
Ara, després de fer balarn;, a preparar la 
6a. edició. 
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